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Beste collega’s,

Hierbij de digitale flip van de dagstart van vandaag.

Met vriendelijke groet,

CTC

Dashboard

Het nieuwe reproductiegetal is 0,88. Daarnaast is team dashboard bezig met een nieuwe homepage. Morgen is de lancering van

de nieuwe homepage en gaat die live. Vanaf donderdag 1 september gaat de frequentie naar 3x in de week.

Data en ontwerp
Er is een grote daling zichtbaar in het aantal bezoekers op de websites. Dit heeft waarschijnlijk te maken met de

vakantieperiode. Het team is bezig met de dienstverleningsstrategie. Er is een technische briefing aangevraagd door de vaste

Kamercommissie over het oversterfte onderzoek van CBS en RIVM. De briefing zal naar verwachting op 15 september
plaatsvinden. Het team zal de voorbereiding faciliteren. Daamaast wordt voor de vaccinatiedata van het RIVM een

adviesaanvraag voorbereid om voor te leggen aan de CPO.

Maatregelen
Bij team maatregelen spelen twee onderwerpen: 1) sectorplannen en 2) LT-brief van september. De sectoren zijn aan de slag

gegaan met de feedback die zij afgelopen week ontvangen hebben op hun sectorplannen. Vandaag is er een interdepartementale
werkgroep waarin elk departement een appreciatie geeft op de sectorplannen. Die input wordt gebruikt voor het BWO van as

vrijdag. In het BWO wordt onder andere besproken wat te doen met sectorplannen die onvoldo jn en of er aanvullende

wet- en regelgeving nodi

§
is. Wat betreft de LT-brief, er ligt een eerste versie. De feedback yapniaF en is vandaag

uitgezet. Vandaag leest ee op een aangepaste versie. Morgen wordt de feedback van EFEluitgezet. Volgende week gaat
de LT-brief richting CWIZO. Tot slot is er donderdag een regulier overleg met MVWS. Ter bespreking is geagendeerd: de

sectorplannen en IC-opschaling.

Coordinatie COVID19 Besluitvorming (CCB)-team
Vanmiddag is het DOC-19. Daarvoor zijn de stukken al rondgestuurd. CCB heeft de taken van de NCTV overgenomen en is bezig
met de vraag waar zijn wij precies van.

Juridisch

Donderdag ontvangen we het advies van de Raad van State over de eerste tranche wijziging wpg. De planning is: 9 september
aanleveren voor de MR en na 16 september naar de TK.

Vaccinaties

Het team is bezig met de voorbereiding van de najaarsronde. Het lijkt erop dat er gestart kan worden met de aangepaste
vaccins. Er wordt verwacht dat de goedkeuring van de EMA begin september rond is. Daarnaast gaan de huisartsen wel de

gripprikgroep selecteren en uitnodigen.

Testen en traceren

Aantal punten die het team binnenkort aan MVWS gaat voorleggen: 1) garantstelling aan Stichting Open Nederland (SON) voor

de technische aspecten van testen voor toegang; 2) het verstrekken van zelftesten aan sociale minima, daarover moet een

besluit worden genomen of dit wordt voorgezet; 3) HPZone voor de registratie van positieve coronatesten, hier waren voorheen

datalekken. Dit systeem wordt uitgefaseerd.

Team reizen

Het team is bezig met het afschaffen van het Europees inreisverbod. Vanmiddag in het DOC-19 ligt een voorstel om voor te

sorteren op het afschaffen van het Europees inreisverbod. Daarnaast is het team ook bezig met een analyse over welke

inreisbeperkingen er nu getroffen kunnen worden en wanneer de eerste tranche wijziging wpg is aangenomen. De analyse met

advies wordt voorgelegd aan MVWS.

Oekraine

Gisteren heeft het team tijdens de BWL staf een presentatie gegeven over de stand van zaken.
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Kwetsbare groepen

Vandaag was er een overleg met clientorganisaties, waarin een aantal updates zijn gegeven over de herhaalprik in september,
de sectorplannen en eerste tranche wijziging wpg. Vrijdag is een overleg met VVergeet Ons Niet Ernst.

Post-COVID

Het team post-COVID is bezig met de uitvoering van de motie Paulusma, om een expertisecentrum long covid in te richten.

Aanstaande donderdag is daar een directeurenoverleg over met het RIVM en de NFU.


